
Iktatószám: 11595-8/2010. 
Jegyzőkönyv 

mely készült a Kulturális Bizottság 2010. augusztus 17-én tartott bizottsági ülésről 
 
Jelen vannak: 
A bizottság részéről:  
Homa János 
Csákvári Antal 
Dr. Törőcsik Miklós 
Császi Csaba 
 
A hivatal részéről: 
Társy József 
Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Agyagási Dezső 
 
Hiányzik:  
Saárossy Kinga 
Kalmár Péter 
Kovács Jánosné 
 
Homa János: 
Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a bizottság határozatképes, azon 4 fő jelen van. 
Kéri, szavazzanak a napirendi pontok elfogadásáról. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadta a napi pontokat. 
 
 

1.) Javaslat Eger Város önkormányzati gazdálkodásának 2010. I. féléves helyzetéről 

készített beszámoló elfogadására 
Előterjesztő: Habis László 
Előadó: Juhászné dr. Krecz Erzsébet 

 
 
 Juhászné dr. Krecz Erzsébet: 
 A bevétel 2,5 milliárd Ft volt. A pályázatok kapcsán átvett pénzeszközök javították a 
helyzetet, de a működési bevételeknél is meg van a több, mint 50%-os teljesítés félévenként. 
Az illeték bevételnél 75 %-os a teljesítés féléves szinten, a működési bevételek is közel 70%-
os teljesítést mutatnak. Adó bevételnél van elmaradás, az iparűzési adónál ez  nem túl 
jelentős. Bízik abban, hogy szeptemberben a tervezett előirányzat teljesülni fog. Mindent 
megtettek annak érdekében, hogy a vagyoni bevételeket tudják teljesíteni. Nagyon nehéz az 
ingatlanokat értékesíteni, ezért a határozati javaslatban is az szerepel, hogy ezeket az anyagi 
kieséseket tartalékok zárolásával kell biztosítani év végén.  
A polgármesteri hivatal gazdasági körébe tartozó két társulásnak az idei első féléves 
teljesítése nagyon befolyásolja a költségvetési főösszeget. A hulladékgazdálkodási társulás 
bevételeiből és kiadásaiból adódik, a konstrukciós díj most került kiszámlázásra és ezzel 
egyidejűleg a beruházásnak az aktiválása is megtörtént. Ez több, mint 2 milliárd Ft-tal emelte  
a költségvetési főösszeget. 
 159 millió Ft hitelfelvételre került sor és 877 millió Ft hitel visszafizetés történt az idei 
évben. Az önkormányzati költségvetési szervek működési bevételeinél kb. 1,24%-os volt a 
pénzügyi teljesítés. Úgy gondolja, hogy az intézmények gazdálkodásában év végéig 



különösebb probléma nem várható. A hivatalnál a szokásosnál kicsit magasabb a teljesítés, 
ennek oka, hogy a szociális kiadások jelentős mértékben megnövekedtek. 
A felújítások, felhalmozások vonatkozásában 20-40% közötti teljesítés történt az első 
félévben. 
Kiadásoknál a tartalék előirányzat féléves szinten 866 millió Ft. 
Az adóerő képességet félévkor el kellett számolni, egy úgy fejezet kezdődik az adóerő és a 
személyi jövedelemadó kiegészítés vonatkozásában 2011-től. A féléves elszámolás során úgy 
látták, hogy még 493 millió Ft jár az önkormányzatnak és remélik ezt meg is kapják az 
államtól. 

       
 Homa János: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen 
szavazattal támogatja. 

24/2010. (VIII.17.) KB. döntés 
 

 
A Bizottság megtárgyalta Eger város önkormányzati gazdálkodásának 2010. I. féléves 
helyzetéről készített beszámolót és támogatja a Közgyűlési tárgyalását. 
 
 
  

2.) Előterjesztés az Agria Film Kft. 2010. évi üzleti terv I. féléves beszámolójáról 
Előterjesztő: Juhászné dr. Krecz Erzsébet 
Előadó: Lugosi Dénes 
Meghívott: Kiss Lajos 
 

Kiss Lajos:  
Megköszönte, hogy helyet kapott az Uránia mozi 3D-s fejlesztésének a fontossága.  
Elmondta, hogy részt vett egy két napos szakmai konferencián, ahol a legkülönbözőbb 
szakmai szervezetek vettek részt. Itt szóba került a 3D és ennek a támogatási rendszere, 
elhangzott az is, hogy azok a mozik, amik ezt a fejlesztést nem tudják végrehajtani teljes 
mértékben kizárják magukat a film szakmából. 
Az Agria mozi kapcsán elmondta, hogy továbbra is meg kell próbálni a pláza vezetőségét 
abba az irányba terelni, hogy megértsék azt, hogy a tulajdonos kötelezettsége a mozi 
biztosítása, hogy az működni tudjon. Amennyiben ez nem történik meg, akkor 3 éven belül be 
fog zárni. Elmondta, hogy nagy összegű bérleti díjat és közös költséget fizetnek a plázának, és 
hogy ezen kívül már nem tudnak felvállalni egy 60 millió Ft-os beruházást. 
A Felügyelő bizottság is megtárgyalta ezt az anyagot és azt a döntést hozták, hogy a városnak, 
mint fenntartónak a képviseletében kell kezdeményezni egy tárgyalást.  
A szakmának is az a véleménye, hogy 3 éven belül meg kell valósítani a fejlesztést, különben 
nem fog tovább működni, ezt az igazgatónak is be kell látnia. 

 
Homa János: 
Kérdés, hozzászólás nem lévén kéri szavazzanak. Megállapítja, hogy a bizottság 4 igen 
szavazattal támogatja. 
 

25/2010. (VIII.17.) KB. döntés 
 
A Bizottság támogatja a Közgyűlésnek elfogadásra a következő határozati javaslatot: 
 



Eger Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint az Agria Film Kft kizárólagos tulajdonosa 
elfogadja a társaság 2010. I. félévi, számviteli törvény szerinti beszámolóját 90.677 eFt 
Eszköz és Forrás főösszeggel és – 907 e Ft. mérleg szerinti eredménnyel. 

 
                                                                               Felelős: Kiss Lajos ügyvezető 

Határidő: 2010. szeptember 30. 
 
 
 

Kmf. 
 

 
 
Homa János       Vassné Haraszti Zsuzsa 
Kulturális Bizottság Elnöke          jegyzőkönyvvezető 


